
Qüestions organitzatives i pédagogiques. L'Escola elabora a principi de cada 
curs un Pía de centre, és allá on consten els objectius prioritaris pel curs; al final 
s'elabora una memòria per valorar-lo. Aquí només enumeraré algunes realitza-
cions: 

— Hem acordat una normativa d'ordre intern per a l'organització dels cicles i 
la distribució de les tutories, per l'assignació dels mestres a cada grup d'alumnes. 

— Hem disposât, per primer cop en molts anys, d'una mestra de reforç per aju-
dar els alumnes amb alguna deficiència; aquests han centrât repetidament l'atenció 
de l'equip de mestres, organitzant l'activitat de reforç, valorant repeticions, esta-
blint-ne criteris, proposant i fent actuacions concretes. 

— Hem anat a colonies tots els cursos, des dels de vuitè, que van anar al curset 
d'esqui nòrdic a St. Joan de l 'Erm, fins als de Cicle Inicial que van anar tots junts 
acompanyats d'una escola de Terrassa, a Canyelles. 

— Hem célébrât amb notable lluïment les diferents festes populars; cal desta-
car-ne la gran col labració dels pares. 

— Hem entregat les notes i informes personalment dues vegades al llarg del 
curs, fet que valorem com a molt positiu i que ajuda a conèixer més a l'alumne i a 
estrènyer més la coordinació i col-laboració pares-mestre per ajudar més a créixer 
el fill-alumne. En relació amb aquest punt de notes cal dir que de 52 alumnes que 
han acabat vuitè d 'EGB, 29 han aprovat totes les assignatures pel juny i que per 
tant han obtingut el graduat escolar; en queden per tant 23 pel setembre pendents 
de poder augmentar aquesta xifra. 

— Hem continuât el ritme acostumat de reunions per coordinar-nos en reu-
nions de cicle, d'àrea i de claustre. 

— Hem publicat dues revistes d'«El Cargol Notician». 
— Des d'aquestes pàgines voldria demanar un record i una pregària per les 

dues nenes Anna i Gloria Martínez Palau, alumnes de parvulari que varen morir 
junt amb els seus pares en un tràgic accident a Mèxic. 

A part de ser un curs laboralment normal, cal recordar que és el tercer des de 
l'aplicació de la LODE. Aquest Ilei diu que el director que s'elegeix és per tres 
anys, la qual cosa vol dir que, el que signa cada final de curs aquesta breu ressenya 
per l'anuari, ha complert ja aquest période i que, a més, ha decidit no presentar-se 
per a la reelecció d'un càrrec que ja feia nou anys que exercia. Des d'aquestes rat-
Iles agreeixo profundament les mostres de suport i d'adhesió rebudes i demano que 
siguin més per la mestra que m'ha de substituir en el càrrec: Montserrat Alerm, a 
qui desitjo tota mena d'encerts per desenvolupar aquesta tasca, tan a ella com a tot 
I'Equip Directiu i a tota la institució per aconseguir I'Escola que volem. Personal-
ment continuaré estant a la vostra disposició, ara com a mestre-tutor de la classe 
de cinquè. 

Jordi Sala 
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